
 

Αθήνα, 01 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

 

Προς: Τον Υπουργό Δικαιοσύνης  

           Τον Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

                                              

Θέμα: Απένταξη του έργου αναβάθμισης του οδικού άξονα Θεσσαλονίκης – Νέων 

Μουδανιών από το Ταμείο Ανάκαμψης λόγω καθυστέρησης εκδίκασης 

προσφυγών στο ΣτΕ. 

Αξιότιμoι κύριoι Υπουργοί, 

 

Σύμφωνα με δημοσίευμα της εφημερίδας «ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ» σημειώθηκε πρόσφατα μία 

εξαιρετικά αρνητική εξέλιξη για την περιοχή της Θεσσαλονίκης, με την απόφαση 

απένταξης από το Ταμείο Ανάκαμψης του έργου της λειτουργικής αναβάθμισης του 

αυτοκινητόδρομου Θεσσαλονίκης – Νέων Μουδανιών, στο τμήμα από τον ανισόπεδο 

κόμβο Κ12 (περιοχή νοσοκομείου Αγίου Παύλου) έως την αερογέφυρα της Θέρμης. 

Πρόκειται για έργο προϋπολογισμού 37 εκατ. ευρώ, εκ των οποίων τα 30 εκατ. είχαν 

προβλεφθεί από το Ταμείο Ανάκαμψης και τα υπόλοιπα 7 εκατ. από την Περιφέρεια 

Κεντρικής Μακεδονίας. 

Το συγκεκριμένο έργο είναι ιδιαίτερης σημασίας, καθώς συνδέεται άμεσα με το έργο 

του Flyover, λειτουργώντας ως ενιαίος κλειστός αυτοκινητόδρομος που θα διευκολύνει 

την πρόσβαση προς τη Χαλκιδική. Δυστυχώς, το έργο απεντάχθηκε λόγω 

καθυστερήσεων στην έναρξη των εργασιών, που αποδίδονται στην πολύμηνη 

εκκρεμότητα της εκδίκασης προσφυγών στο Συμβούλιο της Επικρατείας από 

συμμετέχουσες εταιρείες στον διαγωνισμό ανάθεσης. 

Η εξέλιξη αυτή έχει ως αποτέλεσμα να τίθεται σε κίνδυνο η αξιοποίηση σημαντικών 

ευρωπαϊκών πόρων, ενώ ταυτόχρονα πλήττονται σοβαρά οι ανάγκες των πολιτών της 

Θεσσαλονίκης και των χιλιάδων επισκεπτών της Χαλκιδικής, ιδιαίτερα κατά τους 

θερινούς μήνες. 

 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5041

Ημερομ. Κατάθεσης:

2/5/2025



Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποια μέτρα έχουν ληφθεί ή προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για να 

αποφεύγονται παρόμοιες καθυστερήσεις σε κρίσιμα έργα εθνικής σημασίας; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη για άμεση ένταξη του έργου σε εναλλακτική πηγή 

χρηματοδότησης, όπως το νέο ΕΣΠΑ ή άλλα ευρωπαϊκά προγράμματα; 

3. Προτίθεται η κυβέρνηση να θεσπίσει διαδικασίες ταχείας εκδίκασης για έργα 

που χρηματοδοτούνται από ευρωπαϊκούς πόρους και υπόκεινται σε αυστηρά 

χρονοδιαγράμματα; 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Παππάς Πέτρος 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΑΛ 

 

 

 

 

 




